
SAB - afd. 7. St. Byhavevej 

Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde torsdag den 5. september 2013 

Deltagere: Formand Otto Wikkelsø, bestyrelsesmedlemmer: Sabine Stenner og Maria Rasmussen. 
Suppleanter Jon Vejlø og Kirsten Ugilt. 

Referat: 

1. Formanden bød velkommen. 

2. Evaluering af afdelingsmødet. 
Der var stor tilfredshed med at se så mange fremmødte - 30 personer fra 26 husstande. 

3. Konstituering af bestyrelsen 
Næstformand Sabine Stenner, referent Maria Rasmussen, kasserer Otto Wikkelsø 

4. Møde med John Tofting og anlægsgartner vedr. Frugthaveudvalget 
Formand arrangerer møde med udvalget og JT. 

5. Indkøb af måtter t i l rutsjebane på den nye legeplads. 
Muligheder undersøges t i l næste møde af OW. 

6. Status på andre igangværende opgaver. 
GI. legeplads skal repareres af UNO. 
Den nye storskraldsplads skal påbegyndes i år da pengene er bevilliget t i l at bruge i 2013. 
Det er urimeligt at der ikke er sket noget. Pladsen blev vedtaget på beboermøderne i 3 
afdelinger i 2012. JT oplyste på beboermødet at Guldfelt er blevet bedt om at give et tilbud, 
men der er ikke rykket for et svar. 
Problemer med at Wul l f f erne er for tunge og ødelægger vore fliser drøftes med JT. 
Der ønskes oprydning efter storskrald er afhentet, og der ligger rester tilbage. 
Der ønskes oprydning efter containere er afhentet, og der ligger dagrenovation, når de sættes 
tilbage af gårdmændene. 

7. Næste møde 
Torsdag den 26.09.2013. 

8. Eventuelt 
Der blev givet et generelt overblik over bestyrelsens opgaver. 
De halvårlige skemaer t i l beboernes indberetning af fejl og mangler sendes ud. 

Referent: Formand Otto Wikkelsø 


